
Протокол № 6

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 11 червня 2021 року                                                              м. Кропивницький

Склад комісії – 7 осіб

Присутні 5 осіб:
голова постійної комісії – Дрозд Юрій Васильович;
заступник голови постійної комісії - Кайдаш Юрій Анатолійович
секретар постійної комісії -Тесленко Андрій Вікторович

члени постійної комісії: 
 Шевченко Денис Вікторович
Шевчук Артем Сергійович

Відсутня 2 особа:

члени постійної комісії: 
Здебська Валентина Павлівна
Яровой Андрій Ігорович

У роботі постійної комісії взяли участь:
Семенюк Юрій  Анатолійович  –  перший

заступник голови обласної ради;
Волканов Вадим  Анатолійович  –  заступник

голови обласної ради;
Поліщук Сергій  Юрійович  –  заступник  голови

обласної державної адмінстрації;
Коваленко Сергій Петрович – голова постійної

комісії обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій;
Кальченко Валерій  Михайлович  –  радник

голови обласної ради.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня  2020 року
№ 16 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.

Інформує: Анісімова  Анжела  Миколаївна  –  виконуючий  обов'язки
директора  департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Запрошено:  Зябліков  Роман  Ігорович – заступник директора
департаменту  капітального  будівництва  та  інвестиційної  діяльності
Кіровоградської обласної державної адміністрації



Гоменюк  Ганна  Олександрівна  –  виконуючий  обов'язки
директора департаменту екології, природних ресурсів та паливно-енергетичного
комплексу Кіровоградської обласної державної адміністрації

Довжук  Ольга  Василівна  —  директор  департаменту
житлово-комунального господарства облдержадміністрації

2. Про стан підготовки до нового опалювального періоду 2021/2022 року.
Інформує: Довжук Ольга Василівна — директор департаменту житлово-

комунального господарства облдержадміністрації

3. Про звернення Світловодської міської ради до Верховної Ради України та
Кабінету Міністрів України, щодо діяльності підприємств теплопостачання.

Інформує: Довжук Ольга Василівна — директор департаменту житлово-
комунального господарства облдержадміністрації

4.  Про  лист  КП  “Долинське  міське  комунальне  господарство”  при
Долинській міській раді.

Інформує: Представники комунального підприємства “  Долинське міське
комунальне господарство” при Долинській міській раді

Зябліков Роман Ігорович – заступник директора департаменту
капітального  будівництва  та інвестиційної  діяльності  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

Юденко Марина Валеріївна – начальник управління кадрового
забезпечення,  правової  роботи  та  організаційної  діяльності  департаменту
капітального  будівництва  та інвестиційної  діяльності  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

5. Про безоплатну передачу майна.
Інформує: Романюк Микола Олександрович – технічний директор ОКВП

“Дніпро-Кіровоград”

6.  Про  лист  Кропивницької  міської  ради  від  01  червня  2021  року
№ 2503/23-05-15 щодо заміни аварійних ділянок водоканалізаційної мережі.

Інформує: Романюк Микола Олександрович – технічний директор ОКВП
“Дніпро-Кіровоград”

7. Про виконання рішення обласної ради від 14 червня 2013 року № 497
“Про проведення інвентаризації та обстеження технічного стану гідротехнічних
споруд на території області”.

Інформує: Гайдук Катерина Іваніна – начальник Регіонального офісу
водних ресурсів у Кіровоградській області

8.  Про  орієнтовні  строки  проведення  звітів  депутатів  обласної  ради
восьмого скликання.

Інформує: Дрозд Юрій Васильович – голова постійної комісії обласної ради
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Перед  початком  розгляду  питань,  голова  постійної  комісії  обласної  ради
запропонував проголосувати за запропонований перелік питань на розгляд постійної
комісії (одноголосно).

1.Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року
№ 16 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.

Слухали: інформацію  виконуючого  обов'язки  директора  департаменту
фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації Анісімової А.М. про
1. внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року № 16 “Про
обласний бюджет Кіровоградської області на 2021 рік”.

У  ході  обговорення  інформації  зазначено,  що  запропонованим  проєктом
рішення обласної ради передбачається: 

1) збільшити доходи обласного бюджету на 184629436 гривень, у тому числі:
збільшити доходи загального фонду на 55867900 гривень, у тому числі за рахунок
субвенцій  з  державного  бюджету  –  на  55121900 гривень,  субвенцій  з  інших
місцевих бюджетів – на 746000 гривень; збільшити доходи спеціального фонду
на 128761536 гривень, у тому числі доходи без трансфертів – на 577700 гривень,
за рахунок субвенцій з державного бюджету – на 106787600 гривень, субвенцій з
інших місцевих бюджетів – на 21396236 гривень;

2)  збільшити  видатки  обласного  бюджету на  11629436 гривень (загальний
фонд  зменшити  на  8832100 гривень,  спеціальний  фонд  збільшити  на
20461536 гривень);

3)  зменшити  дефіцит  за  спеціальним  фондом  обласного  бюджету  на
173000000 гривень.

У обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В., Коваленко С.П., Кальченко В.М., 
На всі запитання доповідачі надали відповіді (роз'яснення).
За результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
«1. Рекомендувати  депутатам обласної ради погодити запропонований проект

рішення обласної ради з даного питання».
Інших пропозицій не надійшло.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 42 (додається).

2.Про стан підготовки до нового опалювального періоду 2021/2022 року.
Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального

господарства  Кіровоградської  облдержадміністрації  Довжук  О.В.  щодо  стану
підготовки до нового опалювального періоду 2021/2022 року.

встановлено,  що  важливою  складовою  підготовки  до  проведення
опалювального періоду на належному рівні,  є здійснення розрахунків житлово-
комунальних  підприємств  області  за  спожиті  енергоносії  та  погашення
заборгованості усіх категорій споживачів за надані житлово-комунальні послуги.
Основними  боржниками-теплопостачальними  підприємствами  області:  КП
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“Теплоенергетик”, КП “Теплокомуненерго”, СП ТОВ “Світловодськпобут” та КП
Смолінський “Добробут”.  Крім того,  розпорядженням голови  Кіровоградської
облдержадміністрації  від  30  квітня  2021  року  №  380-р  затверджено  склад
обласного  штабу  з  питань  підготовки  господарського  комплексу  області  до
забезпечення  сталого  проходження  опалювального  періоду  2021/2022  року,  до
складу  якого  не  залучено  представників  органів  місцевого  самоврядування,
зокрема, від Кіровоградської обласної ради.

На сьогодні, серед зазначених сама важка ситуація по м. Світловодськ.
У обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В., Коваленко С.П.
На всі запитання доповідачі надали роз'яснення.
За результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступні пропозиції:
«1. Рекомендувати Кіровоградській обласній державній адміністрації:
включити  до  посадового  складу  обласного  штабу  з  питань  підготовки

господарського  комплексу  області  до  забезпечення  сталого  проходження
опалювального періоду 2021/2022 року, затвердженого розпорядженням голови
Кіровоградської обласної державної адміністрації від 30 квітня 2021 року № 380-
р,  голову  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального
господарства,  будівництва  та  використання  природних  ресурсів  Дрозда  Юрія
Васильовича;

надавати  Кіровоградській  обласній  раді  узагальнену  інформацію про  стан
підготовки  господарського  комплексу  області  до  роботи  в  осінньо-зимовий
період 2021/2022 року до третього числа кожного місяця, наступного за звітним.

 2. Рекомендувати  органам  місцевого  самоврядування  області  спільно
місцевими органами виконавчої влади:

розробити  та  затвердити  плани  заходів  з  підготовки  господарського
комплексу  на  відповідних  територіях  області  до  стабільної  роботи  в  осінньо-
зимовий період 2021/2022 року з визначенням обсягів їх фінансування за рахунок
усіх джерел, не заборонених чинним законодавством України, та відповідальних
осіб;

тримати  на  особливому  контролі  стан  розрахунків  підприємств  житлово-
комунального господарства за спожиті енергоносії  та готовність автономних та
аварійних джерел енергозабезпечення на відповідних об'єктах соціальної сфери,
підприємствах  паливно-енергетичного  комплексу  і  житливо-комунального
господарства;

здійснити  укладання  договорів  з  суб'єктами  господарювання  всіх  форм
власності  на  залучення  спеціалізованої  дорожньої  техніки  для  розчищення  від
снігу населених пунктів та під'їздів до них, у разі виникнення складних погодних
умов.».

Інших пропозицій не надійшло.

Під час голосування Тесленко А.В. був відсутній
Голосували: “за”-4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 43 (додається).
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3.  Про  звернення  Світловодської  міської  ради  до  Верховної  Ради
України  та  Кабінету  Міністрів  України,  щодо  діяльності  підприємств
теплопостачання.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства Кіровоградської облдержадміністрації Довжук О.В. щодо питання,
порушеного  у  зверненні  Світловодської  міської  ради  щодо  ситуації  в  Україні
відносно діяльності теплопостачальних підприємств у зв'язку із завершенням з 20
травня  2021  року  дії  Положення  про  покладання  спеціальних  обов'язків  на
суб'єктів ринку природного газу для забезпечення загальносуспільних інтересів у
процесі  функціонування  ринку  природного  газу  (ПСО),  затвердженого
постановою Кабінету Міністрів України від 19 жовтня 2018 року № 867.

Зокрема, доповідач зазначив, що вирішення проблемних питань у зазначеній
ситуації можливе при прийнятті законопроекту від 05 червня 2020 року № 3508-1
“Про внесення змін до деяких законів України щодо забезпечення врегулювання
заборгованості  за  спожиті  енергоносії  теплопостачальних  та  теплогенеруючих
організацій, підприємств централізованого водопостачання і водовідведення”. А
подовження ПСО не відноситься до повноважень обласної ради.

У обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В., Коваленко С.П., Кайдаш Ю.А.
За результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
«1. Рекомендувати  департаменту  житлово-комунального  господарства

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  за  результатами  розгляду
даного  звернення  Світловодської  міської  ради,  надати  обласній  раді  та
Світловодській міській раді роз’яснення про вжиті та заплановані заходи з метою
вирішення порушеного питання по суті».

Інших пропозицій не надійшло.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 44(додається).

4.  Про  лист  КП  “Долинське  міське  комунальне  господарство”  при
Долинській міській раді.

Слухали: інформацію  представників  комунального  підприємства
“Долинське  міське  комунальне  господарство”  при  Долинській  міській  раді  та
заступника  директора  департаменту  капітального  будівництва  та  інвестиційної
діяльності  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Зяблікова  Р.І.,  за
участю представника від ДП НАК “Надра України” “Центрукргеологія” про лист
КП “Долинське  міське  комунальне  господарство”  при  Долинській  міській  раді
щодо  сприяння  вирішенню  питання  у  наданні  комунальному  підприємству
необхідної  інформації  по  об'єкту  “Реконструкція  комплексу  гідрогеологічних
свердловин для геолого-економічної оцінки запасів підземних вод Лозуватської
дільниці  Долинського  водозабору  і  здійснення  заходів  по  застосуванню
раціональних,  економічно  безпечних  технологій  видобування  та  недопущення
порушення наднормативних витрат і погіршення якості підземних вод”, а також
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проекту розробки родовища та річного плану робіт під час дослідно-промислової
розробки питних підземних вод (Долинський водозабір, ділянка Лозуватська).

Під час обговорення зазначено, що на сьогодні існує проблема з відсутністю
електроенергії  на  об'єкті  для  продовження  робіт  з  розробки  та  фінансова
заборгованість  перед  ДП “Центрукргеологія”  за  охорону  об'єкту.  Разом  з  тим,
було повідомлено, що з місцевого бюджету м. Долинська виділено 72 тис.грн на
корегування  проектно-кошторисної  документації  по  зазначеному  об'єкту,  до
кінця червня 2021 року буде проведено експертизу даної ПКД та, після чого для
завершення  робіт  з  реконструкція  комплексу  гідрогеологічних  свердловин
необхідно близько 12 млн. грн.

У обговоренні  взяли  участь:  Дрозд  Ю.В.,  Кайдаш Ю.А.,  Кальченко  В.М.,
Коваленко С.П., Шевчук А.С., Тесленко А.В., Семенюк Ю.А.

На всі запитання доповідачі надали роз'яснення.
За результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
«1. Рекомендувати департаменту капітального будівництва та інвестиційної

діяльності Кіровоградської обласної державної адміністрації:
активізувати  заходи  щодо  продовження  та  завершення  будівництва

зазначеного об'єкту м. Долинська;
посилити контроль за завершенням до кінця червня поточного року розробку

проектно-кошторисної документації (корегування);
надати  обласній  раді  детальну  інформацію  з  виконаних  робіт  та  тих,  які

потрібно  ще  зробити  по  об'єкту  “Реконструкція  комплексу  гідрогеологічних
свердловин для геолого-економічної оцінки запасів підземних вод Лозуватської
дільниці  Долинського  водозабору  і  здійснення  заходів  по  застосуванню
раціональних,  економічно  безпечних  технологій  видобування  та  недопущення
порушення наднормативних витрат і погіршення якості підземних вод”;

підготувати необхідний пакет документів із розрахунками з метою розгляду
питання  щодо  виділення  з  обласного  бюджету  відповідної  суми  коштів  для
завершення будівництва об'єктів групового водопроводу м. Долинська.

2. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації  на
основі  матеріалів,  наданих  департаментом  капітального  будівництва  та
інвестиційної  діяльності  обласної  державної  адміністрації,  винайти можливість
виділити з обласного бюджету необхідну суму коштів для завершення екологічно
та соціальнозначущуго  об'єкту у м. Долинська.

3. Рекомендувати  Долинській  міській  раді  під  час  внесення  змін  до
Долинського  міського  бюджету  на  2021  рік  передбачити  виділення  коштів  на
виготовлення  проекту розробки  родовища  (Лозуватська  ділянка  підземних  вод
Долинського водозабору)».

Інших пропозицій не надійшло.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 45 (додається).
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5. Про безоплатну передачу майна.
Слухали: інформацію  технічного  директора  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”

Романюка М.О. щодо згоди підприємства на безоплатну передачу з комунальної
власності  територіальної  громади  міста  Кропивницький  завершеного
будівництвом об'єкту “Нове будівництво  госппобутової  каналізації  по  вулицях
Лесі  Українки,  Дарвіна,  Степняка-Кравчинського”  вартістю  4328452,0  грн  до
спільної  власності  територіальних  громад  сіл,  селищ  і  міст  області  на  баланс
ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”,  враховуючи  рішення  Кропивницької  міської  ради
від  20  травня  2021 року  №  397  “Про  безоплатну  передачу  госппобутової
каналізації  у  спільну  власність  територіальних  громад  сіл,  селищ  і  міст
Кіровоградської області”.

За результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

«1. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  під  час  розгляду  на  сесії
обласної  ради  питання  “Про  безоплатну  передачу  майна”  доповнити  пункт  1
запропонованого  проєкту  рішення  обласної  ради  з  даного  питання  абзацом
наступного змісту: 

“завершеного  будівництвом  об’єкта  “Нове  будівництво  госппобутової
каналізації  по  вулицях  Лесі  Українки,  Дарвіна,  Степняка-Кравчинського”
вартістю  4328452,00  грн  з  комунальної  власності  територіальної  громади
м.  Кропивницький,  з  балансу  управління  капітального  будівництва
Кропивницької  міської  ради,  до  спільної  власності  територіальних  громад  сіл,
селищ  і  міст  Кіровоградської  області  на  баланс  для  поповнення  статутного
капіталу  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград”.

2. Рекомендувати депутатам обласної ради погодити запропонований проєкт
рішення обласної  ради з даного питання із доповненнями від постійної  комісії
обласної ради».

Інших пропозицій не надійшло.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти рекомендації № 46 (додається).

6.  Про  лист  Кропивницької  міської  ради  від  01  червня  2021  року
№ 2503/23-05-15 щодо заміни аварійних ділянок водоканалізаційної мережі.

Заслухали та обговорили інформацію технічного директора ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”  Романюка  М.О.  щодо  необхідності  заміни  водопровідних  та
каналізаційних мереж по вул. Руслана Слободянюка оскільки вони перебувають у
аварійному стані,  враховуючи,  що у 2022 році  Кропивницькою міською радою
заплановано  розпочати  роботи  з  капітального  ремонту  вулиці  Руслана
Слободянюка  у  м. Кропивницький  (лист  Кропивницької  міської  ради  від
01 червня  2021  року  № 2503/23-05-15),  що  забезпечить  збереження  існуючої
мережі доріг комунальної власності від руйнування, мінімізацію незручних умов
руху маршрутів загального користування, покращення пішохідного зв'язку.
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За результатами обговорення, з метою покращення технічного стану об’єктів
та  споруд  обласного  комунального  виробничого  підприємства  “Дніпро-
Кіровоград”,  голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В.  поставив  на  голосування
наступну пропозицію:

«1. Рекомендувати  обласному  комунальному  виробничому  підприємству
“Дніпро-Кіровоград”  вивчити питання  заміни  водопровідних  та  каналізаційних
мереж  по  вул. Руслана  Слободянюка  м. Кропивницький,  розробити  план  і
розрахунок необхідних робіт по даному об'єкту з метою внесення відповідного
заходу до інвестиційної програми підприємства.».

Інших пропозицій не надійшло.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 47 (додається).

7. Про виконання рішення обласної ради від 14 червня 2013 року № 497
“Про  проведення  інвентаризації  та  обстеження  технічного  стану
гідротехнічних споруд на території області”.

Слухали: інформацію  начальника  Регіонального  офісу  водних  ресурсів  у
Кіровоградській області Гайдук К.І. про виконання рішення обласної ради від 14
червня  2013  року  №  497  “Про  проведення  інвентаризації  та  обстеження
технічного стану гідротехнічних споруд на території області”.

За отриманою інформацією, на місцях не виконуються вимоги відповідних
нормативних  актів  щодо  передачі  майна,  що  не  підлягало  паюванню,  зокрема
гідротехнічних  споруд,  ставків,  багаторічних  насаджень,  лісосмуг  на  баланс
підприємствам-правонаступникам або органам місцевого самоврядування, значна
частина  зазначеного  майна  залишилася  безхазяйною.  Також,  не  проводиться
обстеження  технічного  стану  гідроспоруд  ставків  і  водосховищ,  проведення
оцінки їх вартості та визначення балансоутримувача, а на орендованих водоймах
їх використання не приведено у відповідність з чинним законодавством. У зв’язку
з вищевикладеним, у окремих районах області є загроза прориву дамб та гребель,
що є загрозою для людей та може спричинити значні матеріальні збитки.

Станом на 01 січня 2021 року в області обліковуються 3033 водних об'єкти,
серед  яких  понад  2500  —  безгосподарські.  Роботи  щодо  визначення
необлікованих водних об'єктів та їх гідротехнічних споруд продовжуються.  На
досвіді  Хмельницької  області  Регіональний  офіс  водних  ресурсів  у
Кіровоградській області розробив уніфікований технічний паспорт гідротехнічної
споруди для Кіровоградської області.

У  обговоренні взяли  участь:  Шевчук  А.С.,  Тесленко  А.В.,  Кайдаш  Ю.А.,
Дрозд Ю.В.

На всі запитання доповідачі надали роз'яснення.
За результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
«1. Рекомендувати органам місцевого  самоврядування  області  та  місцевим

органам виконавчої влади:

8



поінформувати  Кіровоградську обласну  раду про  стан  виконання  рішення
обласної ради від 14 червня 2013 року № 497 “Про проведення інвентаризації та
обстеження  технічного  стану  гідротехнічних  споруд  на  території  області”  на
відповідних територіях області;

вжити  заходів  щодо  визначення  та  прийняття  у  власність  територіальних
громад  безхазяйних гідротехнічних споруд;

налагодити  тісну  співпрацю  із  Регіональним  офісом  водних  ресурсів  у
Кіровоградській області з метою ефективного вирішення зазначених питань.

2. Рекомендувати департаменту агропромислового розвитку Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  надати  обласній  раді  інформацію  про  стан
виконання пункту 2 рішення Кіровоградської обласної ради від 14 червня 2013
року  №  497  “Про  проведення  інвентаризації  та  обстеження  технічного  стану
гідротехнічних споруд на території області”».

Інших пропозицій не надійшло.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 48 (додається).

8.  Про  орієнтовні  строки  проведення  звітів  депутатів  обласної  ради
восьмого скликання.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних
ресурсів  Дрозда  Ю.В.  про  проведення  депутатами  місцевих  рад  звітів  перед
виборцями, що передбачено чинним законодавством України.

Зазначено, що орієнтовні строки проведення звітів визначаються місцевою
радою.  Запропонованим  проєктом  рішення  обласної  ради  з  даного  питання
пропонується  встановити  орієнтовні  строки  проведення  звітів  депутатів
Кіровоградської обласної ради восьмого скликання перед виборцями щорічно з
01 листопада по 31 грудня.

За підсумками проведення звітів депутати мають подавати інформацію про
них  керівникам  своїх  депутатських  фракції,  які  зобов'язуються  інформувати
постійну  комісію  обласної  ради  з  питань  регламенту,  депутатської  діяльності,
свободи слова, правової та антикорупційної політики про результати обговорення
на засіданнях фракцій звітів та висловлені виборцями зауваження і пропозиції на
адресу обласної ради, а також про доручення, дані депутатам.

За результатами обговорення, голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

«1. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований
проєкт рішення обласної ради з даного питання.».

Інших пропозицій не надійшло.

Голосували: “за”-5 осіб
“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти рекомендації № 49 (додається).
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На цьому голова постійної комісії  обласної ради Дрозд Ю.В. зазначив, що
питання,  які  пропонувалися  до  розгляду  на  засіданні  нашої  постійної  комісії,
вичерпано.

Бажаючих виступити з питання роботи засідання постійної комісії чи будь-
яких інших тем не було.

У  свою чергу,  голова  постійної  комісії  нагадав,  що  17  червня  2021  року
відбудеться пленарне засідання обласної ради.

Дрозд Ю.В. подякував всім присутнім членам комісії за участь і злагоджену
роботу у засіданні нашої комісії та оголосив засідання  закритим.

Голова постійної комісії          Ю.Дрозд

Секретар постійної комісії        А.Тесленко
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